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V pondělí 27. února navštívili členové rady města Kolína spolu s několika vedoucími
odborů městského úřadu městskou část Zálabí. Setkání s občany se konalo od 17
hodin v tělocvičně 5. základní školy Mnichovická. Sešlo se zde více jak 50 Zálabáků.

Úvod patřil novému městskému architektovi Ing. Arch. MgA. Davidu Mateáskovi, který ve
své prezentaci s názvem „Myšlenky pro Kolín“ představil vize rozvoje města a možné témata
pro  zlepšení  života  ve  městě  Kolíně.  Jedním tématem pro  zlepšení  je  určitě  Jiráskovo
náměstí, vyzval přítomné k zamyšlení, jaká očekávání mají, co si představují. Následně pak
vedení města stručně okomentovalo hlavní investice roku 2017, které se přímo dotknou
života zálabských občanů. Jde především o rekonstrukci autobusového terminálu, dále pak
opravy komunikace Pod Vinicí, parkování v ulici Za Baštou, kanalizace Třídvorská a další.
Rekonstrukcí by také měla projít krajská komunikace Ovčárecká, kde by měl být položen tzv.
tichý asfalt. Město se k této rekonstrukci připojí opravou chodníků a veřejného osvětlení.
Další velkou investicí na Zálabí je dostavba MŠ Chelčického. Bude vybudován nový pavilon,
který navýší kapacitu a zároveň dojde k přesunu dětí z budovy MŠ Štítného, kde by následně
měly vzniknout nové prostory pro rozšíření jeslí.

Další čas už patřil občanům. Z řad veřejnosti vzešlo mnoho konkrétních dotazů a podnětů,
na které vedení města ihned odpovídalo. Jedním z problémů byla doprava k ZZN Polabí a.s.,
kde se pohybují velkotonážní vozidla, která způsobují velké otřesy v bezprostředním okolí.
Doprava by měla být přesunuta na druhou stranu, kde by měl být vybudován vjezd. Další
dotaz  se  týkal  vybudování  dětského  hřiště.  Město  Kolín  v  této  lokalitě  má  problém
s vlastnictvím pozemků, nepodařilo se zatím vytipovat vhodný pozemek ve vlastnictví města
ke stavbě nového hřiště. „Evergreenem“ je zřízení obchodního centra na Zálabí. Město Kolín
oslovilo všechny řetězce s nabídkou možnosti vybudování obchodního centra, ale bohužel
žádný z oslovených doposud neprojevil zájem na této straně Kolína investovat do stavby
nového nákupního centra. Následující diskuze se opírala o dopravu a blížící se rekonstrukce
komunikací, kanalizací, chodníků a vybudování dalších cyklostezek.

Město Kolín bude v setkávání se s občany pokračovat a další výjezdní zasedání Rady města
Kolína by se mělo uskutečnit na sídlišti.
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